
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 14 mars 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande via zoom

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Ludvig Andersson och Elias Bustamante Sävlind.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-03-07 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Generalerna
Generalerna informerade om att temat för insparken är bestämt samt att de har gjort en riskanalys för
temat.
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2.2. Ekonomiansvarig
Ekonomiansvarig påminde om att fortsätta fylla i bankkortslistan och informerade om att utfallet i
kontobudgeten är uppdaterat.

2.3. Utbildningsansvarig
Utbildningsansvarig informerade om att Studierådets terminsrepresentanter är tillsatta:
T6 Julia Fischer
T4 Andrea Alenskär
T4 Sebastian Norlander
T2 Berna Bleta
T2 Michaela Östlund
T2 Pranav Nair

3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för kläder för representation
Utbildningsansvarig vill ta beslut om en kostnad på 3 590 kr avseende kläder för representation.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för JURO
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 3 214 kr avseende utbetalning av sponsring
gällande JURO-samarbetet.
Styrelsen godkände beslutet.

3.3. Beslut om resekostnad för JURO:s ordförande
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 1 099 kr avseende flyg- och tågbiljetter till
Karlstad för JURO:s ordförande.
Styrelsen godkände beslutet.

3.4. Beslut om kostnad för Sveriges Domstolar
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 12 315 kr utbetalat till Sveriges Domstolar
avseende återbetalning av en felaktig inbetalning.
Styrelsen godkände beslutet.

3.5. Beslut om kostnad för västar till styrelsen
Marknadsansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 6 065 kr för västar till JF:s styrelsemedlemmar.
Styrelsen godkände beslutet.
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4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt om fikat
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från flera medlemmar som anser att styrelsen bör byta ut gillebollarna
mot delicatobollar för att höja nivån på fikat avsevärt.

Styrelsen tackar för åsikten och meddelar att delicatobollar är mycket dyrare i pris än gillebollarna.
Därav kommer styrelsen, för att gynna så många medlemmar som möjligt, fortsätta erbjuda
gillebollar. I den mån det finns ett ekonomiskt utrymme kan styrelsen komma att köpa in
delicatobollar för en variation.

4.2. JF-åsikt om faddrar 2023
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som vill veta hur styrelsen resonerat i och med
beslutet att alla medlemmar oavsett termin får vara med på insparken 2023 då beslutet togs av en
anledning och enligt medlemmen verkar ha fungerat bra samt att det är många andra program som har
begränsningar för hur länge man får vara med som fadder.

Styrelsen tackar för åsikten och meddelar att anledningen till att styrelsen valt att ändra beslutet är att
insparken är ett av föreningens största evenemang och för att öka medlemsnyttan för samtliga
medlemmar vill vi därför även ge äldre terminer möjligheten att medverka på insparken i mån av
plats. Dessutom vill styrelsen öka engagemanget för medlemmar som studerar senare terminer och
därav vill styrelsen inte utesluta dessa från insparken. I övrigt ska styrelsen i framtiden vara tydligare
med att motivera varför och med vilken bakgrund beslut har tagits.

4.3. JF-åsikt om styrelsens inställning om insparkskontraktet
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som undrar hur styrelsen ställer sig till att
avstängningar från insparken har förlöjligats upprepade gånger och tror att om detta fortsätter kan det
minska sannolikheten för att man vågar rapportera brott mot insparkskontraktet.

Styrelsen tackar för åsikten och meddelar att styrelsen inte står bakom att avstängningar från
insparken förlöjligas och kommer fortsatt arbeta för att det inte ska ske i framtiden.  Fadderkontraktet
är bindande och de faddrar som signerat detta är medvetna om vad det innebär att bryta det samt de
konsekvenser som kommer av det. Fadderkontraktets syfte är att skydda de nya studenterna och ska
respekteras och inte förlöjligas.

Styrelsen meddelar även att ett möte kommer hållas med vederbörande gällande den incident som
skedde under återinsparken 2023. Även i framtiden kommer styrelsen fortsätta arbeta för att det ska
finnas en acceptans av insparkskontrakt samt förtroende för JF:s beslut om eventuella avstängningar.

4.4. JF-åsikt om saft
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som undrar varför vi har slutat med saft i JF-rummet.
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Styrelsen tackar för åsikten och meddelar att styrelsen inte slutat med saft i JF-rummet, utan endast
missat att ställa fram den tidigare. Framöver kommer styrelsen komma ihåg att ställa fram saft under
lunchen!

5. Informationspunkter

5.1. Chefredaktören har tillsatt redaktionen för de Facto
Chefredaktören för de Facto informerade om att Karolina Norlund och Hugo Mörk är tillsatta i
redaktionen för de Facto. Men att man fortfarande kan höra av sig om man vill vara skribent i
tidningen.

5.2. Vice ordförande vill informera om gästföreläsning med Kaiding
Vice ordförande informerar om att det kommer hållas en gästföreläsning fredag 17/3 kl. 12.
Föreläsningen genomförs tillsammans med ELSA umeå och berör området Retorik i rättssal. Med
anledning därav kommer JF-rummet hållas stängt under lunchen på fredagen och fika samt kaffe finns
istället under föreläsningen!

6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Ella Rönnbäck,
Chefredaktör för de Facto och protokollförare under dagens möte då informationsansvarig är sjuk.

___________________________ ___________________________
Justerat, Ludvig Andersson Justerat, Elias Bustamante Sävlind
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